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Betreft: de woonzorgvisie 
 
 
Geachte heer Compagne, beste Rik  
 
Begin april ontvingen wij de concept woonzorgvisie ter kennisname, met het verzoek om u 
eventueel te voorzien van advies of opmerkingen namens onze achterban.  
 
Het is u bekend dat de KBO-kring heeft mogen bijgedragen aan de totstandkoming van de 
woonzorgvisie. Dit wordt door ons zeer gewaardeerd.  
Onlangs is de nota voorgelegd aan de dertien verenigingen van de KBO-kring.  
Uit hun reacties is duidelijk op te maken dat er veel waardering is voor deze 
woonzorgvisie. Men herkent ambitie.  
Desalniettemin hebben we enkele opmerkingen/adviezen. 
 
In de nota zijn de verbindingen tussen wonen, zorg en welzijn helder weergegeven, 
evenals de gerichtheid op de doelgroepen jongeren, gezinnen en ouderen. De 
doorstroming van woningen voor die doelgroepen is absoluut een noodzaak en moet dan 
ook gestimuleerd worden.  
Het zal u bekend zijn dat in Nederland meer gemeenten voor die uitdaging staan, en daar 
soms al positieve ervaringen in hebben opgedaan. Ons advies is om niet opnieuw het wiel 
te gaan uitvinden. Hier geldt niet alleen “beter goed gejat dan slecht verzonnen”, maar 
vooral “de tijd dringt”.  
 
Teleurgesteld zijn wij over de geringe aandacht in de nota over ontwikkelingen in de kleine 
kernen. Meer nog dan elders in Meierijstad wordt in kleine kernen als Boskant en 
Mariaheide dan ook met belangstelling uitgekeken naar de uitwerking op tactisch en 
uitvoerend niveau.  
In dat kader wijzen wij op de woonzorgvisie uit 2018. De evaluatie daarvan ontbreekt in de 
voorliggende zorgvisie. Wat is er terecht gekomen van de goede voornemens in alle 
kernen van Meierijstad in zijn algemeenheid en van de kern Erp als pilot in het bijzonder? 
Wij horen het graag. 
 
Bij de totstandkoming van de concept-nota zijn de nodige groeperingen betrokken.  
We missen echter de huisartsen en de zorgkantoren.  
Mede door het ontbreken van voldoende intramurale “bedden” zullen er steeds meer 
inwoners thuis ondersteuning krijgen vanuit de WLZ. De schotten tussen de eerste lijn 
(ZVW), de WMO en de WLZ zullen daardoor nog meer voelbaar worden. Her en der in 



den lande zijn hiervoor al hoopgevende oplossingen gevonden. Zonder huisartsen en 
zorgkantoren zijn die in Meierijstad niet mogelijk. Wij vragen daarvoor uw aandacht. 
 
In het verlengde hiervan wijzen wij u erop dat door een tekort aan huisartsen, 
verpleegkundigen enz. in toenemende mate commerciële partijen de markt betreden. 
Er vloeit daardoor niet alleen veel geld weg uit de zorg naar vaak buitenlandse 
beursgenoteerde partijen, het draagt ook bij tot verdere belasting van de toch al zwaar 
belaste huisartsen, en leidt tot een groter tekort aan verpleegkundigen bij de traditionele 
zorgorganisatie.  
Mede gezien de ervaringen in andere gemeenten vragen wij daarvoor expliciet uw 
aandacht 
Het zal u bekend zijn dat de gemeente Laarbeek op verzoek van de huisartsen daar 
duidelijk stelling over heeft ingenomen. 
 
In de nota wordt ingezet op het versterken van de wijk/het dorp. Wij ondersteunen dat van 
harte en hopen dan ook dat we die beweging heel concreet terugzien in de verdere 
uitwerking van deze nota. Mogelijk ten overvloede wijzen u op onze inbreng daarover die 
we u onlangs t.b.v. de gezondheidsnota hebben toegezonden. Wij vragen u uitdrukkelijk 
om daarbij steeds uit te gaan van de leefwereld van de inwoners. 
 
 
In afwachting,  
 
Met vriendelijke groet,  
 
Peter Verbraak 
Secretaris KBO-kring Meierijstad 


